
 

ZAPISNIK 
SA REDOVNE GODIŠNJE SKUPŠTINE NK VARTEKS VARAŽDIN 

 
sazvane od strane predsjednika kluba Jurice Belcara, temeljem članka 23. Statuta NK Varteks 
Varaždin, održane 20.02.2015. u prostorijama HNK Varaždin, Podrumska scena Zvonimir Rogoz, s 
početkom u 20,15 sati. 
 
Predložen je slijedeći 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Uvodni dio – otvaranje Skupštine i verifikacija članstva (Rikardo Kahlina) 
1.1. Verifikacija organa Skupštine: 
1.2. Radno predsjedništvo (Jurica Belcar, Dražen Štruk, Jurica Belcar) 
1.3. Zapisničar/tajnik (Rikardo Kahlina) 
1.4. Ovjerovitelj zapisnika (Dražen Čiček, Vedran Šalamun) 
2. Usvajanje zapisnika sa Redovne godišnje skupštine NK Varteks Varaždin od 11.01.2014.godine 
3. Izvještaj o radu NK Varteks Varaždin u proteklom razdoblju  

a) Izvještaj o radu kluba 
b) Izvještaj o financijskom poslovanju 
c) Izvještaj o radu Škole nogometa Varteks Fotex  

4. Usvajanje novog Statuta usklađenog sa izmjenama i dopunama Zakona o udrugama i Zakona o 
športu 
5. Razrješenje dosadašnjeg vodstva kluba 
6. Biranje novog vodstva kluba 
7. Osnivanje Disciplinske Komisije 
8. Plan rada za naredno razdoblje 
9. Razno 

 
Dnevni red prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad 1. 
Verifikacijska komisija (Leonard Kovačić, Tihomir Golub i Renato Kalina) konstatirala je slijedeće: Od 
ukupno 45 člana Skupštine, prisutno je 35, potrebno za kvorum je 23 članova, pa su sve odluke 
Skupštine PRAVOVALJANE. 
Ad 1.2. Radno predsjedništvo : Jurica Belcar, Dražen Štruk, Jurica Belcar 
Ad 1.3. Zapisničar : Rikardo Kahlina 
Ad 1.4. Ovjerovitelji zapisnika : Dražen Čiček, Vedran Šalamun 
Sve komisije kao i radno predsjedništvo jednoglasno su izabrane, te se pristupilo radu po dnevnom 
redu: 
 
Ad 2. 
Tajnik Rikardo Kahlina pročitao je i dao na raspravu Zapisnik sa Redovne godišnje skupštine NK 
Varteks Varaždin od 11.01.2014. Nije bilo prijavljenih za diskusiju, pa se donosi: 

O  D  L  U  K  A 
Jednoglasno se prihvaća Zapisnik sa Redovne godišnje skupštine NK Varteks Varaždin održane 
11.01.2014. godine.                                                            
 



 

 
Ad 3. 
Predsjednik kluba Jurica Belcar podnio je izvještaj o radu kluba u proteklom razdoblju sa osvrtom na 
rezultate u sezoni 2014/15, te s posebnim osvrtom na osvajanje juniorskog Kupa ŽNS Varaždin za 
prošlu sezonu. Seniori u pomlađenom sastavu zauzimaju 6. mjesto, juniori sa utakmicom manje su 3. 
u ŽNL i 4. u juniorskoj ligi Regije sjever, pioniri su uvjerljivo 1. u ŽNL bez primljenog pogotka u 15 
odigranih utakmica. 
Od aktivnosti na igralištu, ljetos je saniran glavni teren postavljanjem 150 m2 nove trave, počeli su 
radovi na uređenju pomoćnog igrališta, nabavljeno je 6 stupova za rasvjetu, s radovima će se 
nastaviti na proljeće ove godine.  
Klub je izrazito ponosan na Školu nogometa, koja je dolaskom trenera i djece iz ŠN Fotex u ljeto 2012. 
godine postala najbrojnija i među najkvalitetnijima u županiji. Tom prilikom predsjednik se u ime 
kluba zahvalio prof. Tomislavu Jelenskom i gospodinu Bojanu Fošnaru. Posebno vrijedi istaknuti 
plasman pionira u završnicu Kupa HNS, gdje je u 1/8 finala izbačena zagrebačka Lokomotiva, a u ¼ 
finalu smo zaustavljeni od Maronije iz Sl. Broda. 
Financijsko poslovanje kluba je na pozitivnoj nuli, klub nema nikakvih dugovanja, bilanca za 2014. 
godinu iznosi cca 175.000,00 kuna. 
Kao glavni problem istaknut je nedostatak glavnog sponzora kluba, koji bi sa iznosom cca. 25.000,00 
do 50.000,00 kn godišnje bio garancija za nesmetan rad i razvoj kluba. 
Otvara se diskusija: 
Davor Anđelković pita zašto klub nema sponzora. Odgovoreno je da klub ima manje sponzore, koji 
sukladno mogućnostima doprinose radu kluba, ali da generalnog sponzora nema iz više razloga: zbog 
lošeg stanja u gospodarstvu, recesiji, nezainteresiranosti, a možda i zbog ljudi koji vode klub. 
Ruti Heldviga-Karlović vezano za temu sponzora predlaže ponudu Allianz osiguranja, koja je već bila 
predstavljena klupskoj školi nogometa, te je prodajni zastupnik osiguranja gospodin Marković 
ukratko iznio ponudu, kojom bi se određena provizija prilikom osiguranja automobila članova kluba 
uplačivala klupskoj školi nogometa. 
Zaključeno je da se konkretna ponuda prosljedi IO koji će je razmotriti i poduzeti daljnje korake. 
Nije bilo novoprijavljenih za diskusiju, te se donosi: 

O  D  L  U  K  A 
Jednoglasno se prihvaćaju izvještaji o radu kluba u proteklom razdoblju bez izmjena i dopuna. 
 
Ad. 4 
Tajnik Rikardo Kahlina objašnjava potrebu usvajanja novog Statuta usklađenog sa izmjenama i 
dopunama Zakona o udrugama i Zakona o športu. Kao promjenu spominje novu funkciju likvidatora 
kluba, osnivanje Disciplinske komisije, koja ima ulogu zaštite interesa kluba prilikom napuštanja kluba 
igrača, poglavito u ljetnom prijelaznom roku, kada je klub u nezavidnom položaju, jer igrač na temelju 
recipisa, zahtjeva za izdavanje istupnice može napustiti klub, i ostaviti nepodmirena potraživanja u 
najčešćem slučaju za članarine u klupskoj školi nogometa, te zaštitu interesa kluba u svim drugim 
slučajevima nediscipline ili neizvršavanja obaveza od strane članova kluba. 
Prijavljenih za diskusiju nije bilo te se jednoglasno donosi: 

O  D  L  U  K  A 
Usvaja se novi Statut NK Varteks Varaždin donesen na Skupštini, 20.02.2015. i prestaje vrijediti Statut 
od 29.05.2011.   
 
Ad. 5 
Daje se na glasanje prijedlog o razjrešenju dosadašnjeg vodstva kluba. 
Prijavljenih za diskusiju nije bilo, te se jednoglasno donosi: 



 

O D  L  U  K  A 
Razrješuje se dosadašnje vodstvo kluba. 
 
Ad. 6 
Prijedlozi za novo vodstvo kluba: 

a) Predsjednik : Dražen Štruk 
b) Dopredsjednik : Renato Sušec 
c) Likvidator : Jurica Belcar 
d) Tajnik : Rikardo Kahlina 
e) Izvršni odbor kluba, broji 11 članova, uz predsjednika Dražena Štruka i dopredsjednika Renata 

Sušeca, predlažu se: Jurica Belcar, Bojan Fošnar, Denis Vidaček, Hrvoje Žigmund, Dražen 
Čiček, Renato Kalina, Nikola Starčević, Neven Medved i Davor Anđelković 

f) Nadzorni odbor : Mladen Grđan, Janko Hajduk, Vedran Šalamun 
Nakon pojedinačnog predstavljanja svih kandidata, nije bilo prijavljenih za diskusiju, te se 
pristupa glasanju i donose se: 

O D  L  U  K  A 
Sa 33 glasa ZA i 2 suzdržana 

a) Za Predsjednika kluba izabran je Dražen Štruk 
O D  L  U  K  A 

Sa 33 glasa ZA i 2 suzdržana 
b) Za Dopredsjednika kluba izabran je Renato Sušec 

O  D  L  U  K  A 
Sa 34 glasa ZA i 1 suzdržani 

c) Za Likvidatora kluba izabran je Jurica Belcar 
O  D  L  U  K  A 

d) Za Tajnika kluba jednoglasno je izabran  Rikardo Kahlina 
O  D  L  U  K  A 

e) Jednoglasno je izabran Izvršni odbor kluba: Dražen Štruk, Renato Sušec, Jurica Belcar, 
Bojan Fošnar, Denis Vidaček, Hrvoje Žigmund, Dražen Čiček, Renato Kalina, Nikola 
Starčević, Neven Medved i Davor Anđelković 

O  D  L  U  K  A 
f) Jednoglasno je izabran Nadzorni odbor: Mladen Grđan, Jank Hajduk, Vedran Šalamun 

 
Ad. 7   
Osnivanje Disciplinske komisije objašnjeno je prilikom iznošenja potrebe za prihvaćanjem novog 
Statuta kluba, te su predloženi kandidati: Josip Kahlina, Željko Pakšec, Zoran Jurić.  
Prijavljenih za diskusiju nije bilo, te se je pristupilo glasanju, te se donosi: 

O  D  L  U  K  A 
Jednoglasno se donosi odluka o osnivanju Disciplinske komisije kluba u sastavu: 
Josip Kahlina, predsjednik 
Željko Pakšec,član 
Zoran Jurić, član 
 
Ad. 8. 
Plan za naredno razdoblje: u slijedećem četverogodišnjem razdoblju planira se postavljanje rasvjete, 
završetak pomoćnog igrališta, postavljanje umjetne trave, završetak objekta, u prvom redu izrada 
sanitarnog čvora za gledatelje, poboljšanje uvjeta u svlačionicama te uređenje tavnskog dijela 
prostorija. Pronalazak sponzora. Poboljšavanje rada u Školi nogometa. Na sportskom planu 



 

zadržavanje trenutnih plasmana kod mlađih kategorija, te što viši plasman kod seniora koji bi bio 
dovoljan za ulazak u MŽNL. 
Prijavljenih za diskusiju nije bilo, te se donosi  

O  D  L  U  K  A 
Jednoglasno se prihvaća plan rada kluba u narednom razdoblju. 
 
Ad. 9. 
Pod točkom razno, javio se Nedjelko Lončar i uputio zahvalu bivšem predsjedniku kluba Jurici Belcaru 
za sve što je napravio za klub u svom mandatu, jer je to prilikom donošenja točke o razrješenju 
izostalo. 
Nije bilo više prijavljenih za diskusiju. 
Tajnik uz zahvalu svima koji su ove četiri godine sudjelovali u radu kluba, proglašava Skupštinu 
završenom i poziva prisutne na prigodni domjenak. 
 

D  O  V  R  Š  E  N  O 
 
Skupština završena u 21,55 sati. 
 
Zapisničar                                                                           Ovjerovitelj zapisnika 
 
___________________                                                   1._______________________ 
 
                                                                                             2._______________________ 
 
 
 
 
 


